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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 11. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 11, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXVII/2021 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się 15 lipca 

2021 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 3 do protokołu)    

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie i Burmistrz omówił je na 

wspólnym posiedzeniu komisji 23 sierpnia 2021 r., więc odstąpiono od jego odczytania. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  
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AD. 2 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI FIRMY „TOWARZYSTWO 

BUDOWNICTWA SPOŁECZNEGO” SPÓŁKA Z O.O. PRZY UL. SPACEROWEJ 13 

W SKÓRCZU. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Powyższe sprawozdanie radni otrzymali na piśmie i Prezes TBS Roman Jerkiewicz 

omówił je na wspólnym posiedzeniu komisji 23 sierpnia 2021 r., więc odstąpiono od jego 

odczytania 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do otrzymanego sprawozdania. 

 

AD. 3 INFORMACJA Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY MIEJSKIEJ 

SKÓRCZ ZA I PÓŁROCZE 2021 R. (załącznik nr 5 do protokołu) 

Powyższą informację radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jej odczytania.   

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do informacji z wykonania 

budżetu Gminy Miejskiej Skórcz za I półrocze 2021 r., pod nieobecność przewodniczącej 

Barbary Graban, przedstawił wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej informacji z wykonania budżetu Gminy 

Miejskiej Skórcz za I półrocze 2021 r. przedstawił jej przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do informacji z wykonania budżetu 

Gminy Miejskiej Skórcz za I półrocze 2021 r. przedstawił jej przewodniczący Stanisław 

Eggert. 

W związku z brakiem pytań, co do powyższej informacji, przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jej przyjęciem. Wynik głosowania 

był następujący:  

- „za” przyjęciem informacji – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Informacja z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Skórcz za I półrocze 2021 roku 

została przyjęta.  

 

AD. 4. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2021 ROK.  

(załącznik nr 6 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 
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W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/181/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 5 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2021 – 2032. (załącznik nr 7 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/182/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 6 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA 

ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ STANOWIĄCEJ 

MIENIE GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ, OZNACZONEJ GEODEZYJNIE 

NUMEREM 923/1, W DRODZE PRZETARGU USTNEGO OGRANICZONEGO.  

(załącznik nr 8 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/183/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 7 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA 

ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ STANOWIĄCEJ 

MIENIE GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ, OZNACZONEJ GEODEZYJNIE 

NUMEREM 923/2, W DRODZE PRZETARGU USTNEGO OGRANICZONEGO.  

(załącznik nr 9 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/184/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 
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AD. 8 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA 

ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ STANOWIĄCEJ 

MIENIE GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ, OZNACZONEJ GEODEZYJNIE 

NUMEREM 63, W DRODZE PRZETARGU USTNEGO NIEOGRANICZONEGO.  

(załącznik nr 10 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/185/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 9 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA 

ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ STANOWIĄCEJ 

MIENIE GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ W DRODZE BEZPRZETARGOWEJ.  

(załącznik nr 11 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 
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W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/186/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 10 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

ZALICZENIA DROGI DO KATEGORII DRÓG GMINNYCH I USTALENIA 

JEJ PRZEBIEGU. (załącznik nr 12 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/187/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 11 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

NIEODPŁATNEGO PRZEJĘCIA DO ZASOBU KOMUNALNEGO GMINY 

MIEJSKIEJ SKÓRCZ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWYCH SKARBU PAŃSTWA.  

(załącznik nr 13 do protokołu) 
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Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/188/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 12 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

UCHWALENIA ZMIANY MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO DLA FRAGMENTU MIASTA 

SKÓRCZ POMIĘDZY ULICAMI POMORSKĄ I ZIELONĄ.  

(załącznik nr 14 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 
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Uchwała Nr XXVIII/189/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 13 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

ZMIANY REGULAMINU UDZIELANIA POMOCY MATERIALNEGO  

O CHARAKTERZE SOCJALNYM DLA UCZNIÓW ZAMIESZKAŁYCH  

NA TERENIE GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ.  

(załącznik nr 15 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/190/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 14 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

PRZYJĘCIA PROJEKTU REGULAMINU DOSTARCZANIA WODY  

I ODPROWADZANIA ŚCIEKÓW NA TERENIE  

GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ. (załącznik nr 16 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do przedstawionego projektu 

uchwały, pod nieobecność przewodniczącej Barbary Graban, przedstawił 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Rafał Kosecki. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 
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W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXVIII/191/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 15 SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI REWIZYJNEJ  

ZA I PÓŁROCZE 2021 ROKU. (załącznik nr 17 do protokołu) 

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2021 roku przedstawiła jej 

przewodnicząca Justyna Kreja.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego sprawozdania, Przewodniczący 

Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik 

głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem powyższego sprawozdania – 11, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Skórczu za I półrocze 

2021 roku zostało przyjęte.   

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas XXVIII 

sesji Rady Miejskiej w dniu 26 sierpnia 2021 r. stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XXVIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 19 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XXVIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 20 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 21 do protokołu.  
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CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

W tej części obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski wraz z 

Burmistrzem Januszem Koseckim wręczyli podziękowania za pomoc w organizacji Zlotu 

Motocyklowego w Skórczu dla: dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury Iwony Kleiny, 

radnego Stanisława Eggerta, radnego Adama Gawarzyała, radnej Krystyny Bednarskiej, 

Zastępcy Burmistrza Wojciecha Wierzbowskiego. W związku z nieobecnością na sesji radnej 

Barbary Graban, Przewodniczący zdecydował, że wręczy jej podziękowanie na następnej 

sesji. Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że w organizację zlotu 

zaangażowanych było jeszcze wiele innych osób, którym bardzo serdecznie podziękował, 

podkreślając, że był to chyba jak dotąd, największy zlot. 

Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że radni otrzymali pismo od Prezesa 

Zarządu Banku Spółdzielczego w Skórczu (załącznik nr 22 do protokołu) i pytał, czy ktoś 

mógłby się do niego odnieść.  

Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że z ubolewaniem otworzył kopertę z tym 

pismem. Nie wiem, co ma znaczyć zapis „w chwili obecnej”. Myślę, że w przyszłym 

tygodniu wystąpię z pismem z prośbą o wyjaśnienie, czy to znaczy, że w tym roku, czy   że w 

ogóle. Doskonale Państwo wiecie, że już w 2017 roku podjęliśmy pierwsze rozmowy, 

pierwsze działania ku temu, by ta wspólna inicjatywa powstała. Mamy gotową dokumentację. 

Mało tego, miało to być scedowane tylko i wyłącznie na bank. Taka była prośba pana 

Prezesa, w związku z tym, że na początku chcieliśmy, żeby bank jako partner przystąpił do 

realizacji projektu, by współfinansować i przez gminę i przez bank. I tak troszeczkę jestem 

rozczarowany. Tak naprawdę też liczyłem na spotkanie i rozmowę. W związku z tym, że nie 

mogliśmy się wcześniej z panem Przewodniczącym dostać i skontaktować z panem Prezesem, 

zanieśliśmy pisma z informacjami i w tym tygodniu otrzymaliśmy taką odpowiedź. Także ze 

swej strony deklaruję, że w przyszłym tygodniu wystąpię z pismem z prośbą o 

uszczegółowienie tego stwierdzenia „w chwili obecnej”. Tak naprawdę, na ostatnim 

spotkaniu, kiedy się widzieliśmy, też to mówiłem na komisjach, ale tutaj powtórzę, że pan 

Prezes powiedział, że „słowo się rzekło”. Myśmy to odebrali jako pozytywną deklarację, że 

przedsięwzięcie będzie realizowane. Ale, jak mówię, wystąpimy z pismem, żebyśmy 

dokładnie wiedzieli, na czym stoimy. 
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AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XXVIII sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.40. Protokół zawiera 12 ponumerowanych stron maszynopisu 

i 22 załączniki. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 30.08.2021 r.  


